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OKTÓBER - MESIAC ÚCTY K STARŠÍM

Človek je krásny podľa múdrosti, čo zračí sa mu v oku,

A práve október je charakterizovaný ako mesiac, keď sa krása jesene a padajúceho 
farebného lístia snúbi s krásou úctyhodne dožitého veku, s krásou ľudskej staroby – s krásou 
jesene života. V decembri 1990 bol mesiac október vyhlásený Valným zhromaždením OSN za 
„Mesiac úcty k starším” a tak úcta k starším ľuďom by mala byť stálou a prirodzenou súčasťou 
nášho života.

Aj v Biblii sa stretávame v mnohých textoch so staršími Izraela, ktorí boli kvôli veku, 
skúsenosti a dospelosti vo viere rešpektovaní a často boli povolaní vyjadriť svoj názor, alebo 
boli zvolávaní pri rozhodovaní spolu s poprednými mužmi, vodcami ľudu, či veľkňazmi a 
zákonníkmi. 

Poďakujme preto našim rodičom, starým rodičom, prarodičom a predkom, ktorí tvrdo 
pracovali, aby sa nám žilo lepšie, ktorí svojou rokmi nadobudnutou skúsenosťou a múdrosťou 
dokázali a stále dokážu byť dobrým príkladom poctivej práce, štedrosti, lásky a dobrého srdca. 
Navyše, sú to zvlášť starí rodičia, ktorí nám neustálou modlitbou vyprosujú zdravie a Božie 
milosti. Mladí ľudia si často neuvedomujú tento dar a v tejto modernej dobe sa stretávame aj s 
tým, že veľa mladých už nepotrebuje radu od starších, majú pocit, že vedia toho veľa aj bez 
skúseností a praxe. Tieto však odrazu žiadne školy ani internet nenahradia - tieto sa získavajú 
prežitým životom.

„Človek je krásny nielen vtedy, keď má pružný krok.

v hovore s deťmi do rokov, keď aj on bol mladý.

Majme úctu k starším ľuďom, prejavujme im vďaku za to, že môžu byť našimi radcami, 
útočiskom a láskavou náručou!

Vladimíra Turčanová

Človek je krásny vtedy, keď ho ľudia majú radi."

podľa vrások a bielych vlasov, podľa slov, keď ponára sa 

Aj u nás v Podkoniciach pravidelne v októbri pamätáme na našich starších spoluobčanov, 
ktorých Obecný úrad pozýva na stretnutia, zvlášť tých, ktorí v tomto roku oslávia vzácne  
životné jubileá. Každý, koho sa to týka, dostane od Obce Podkonice pozvánku. 

Jedna ľudová múdrosť hovorí:
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ZBER PNEUMATÍK

Po Sviatku pamiatky zosnulých bude pri obecnom úrade vyložený 
kontajner na zber pneumatík. Zber bude trvať do 16. novembra. 
Pneumatiky je samozrejme možné odovzdať aj u predajcov.

ZBER ELEKTROODPADU

Do konca roka budú postupne odstraňované farebné 1100-litrové 
kontajnery na separovaný odpad (plasty, tetrapaky, obaly z kovov). 
Separovaný odpad bude naďalej zbieraný len spred domov podľa 
zverejneného harmonogramu. Zostanú iba kontajnery na sklo.

PLATENIE DANÍ A POPLATKOV ZA ROK 2024

Zber elektroodpadu začal 14. októbra a bude prebiehať do 
25. októbra. Odpad bude zhromažďovaný v žltej búdke pri starom .
cintoríne. Žiadame vás, aby ste odpad ukladali ku zadnej stene, aby 
zostal priestor aj pre tých, ktorí prídu po vás.

V priebehu septembra boli distribuované výzvy na zaplatenie daní a 
poplatkov za odpad. Žiadame vás preto, aby ste úhrady daní 
z nehnuteľností, ako aj poplatkov za komunálny odpad, uhradili čo 
najskôr, buď elektronicky cez internet banking vašej banky alebo 
v hotovosti na obecnom úrade. Preferujeme elektronickú úhradu, 
pretože nám to uľahčuje spracovanie vašich platieb.

LIKVIDÁCIA 1100-LITROVÝCH KONTAJNEROV

ZBER OBJEMNÉHO ODPADU

VYKLADANIE KUKA NÁDOB S ODPADOM

Keďže zamestnanci spoločnosti zberajúcej odpad majú zákaz 
vstupovať na súkromné pozemky, žiadame občanov, aby svoje kuka 
nádoby vykladali čo najbližšie k cestnej komunikácii.

Kontajnery na zber veľkoobjemového odpadu sú rozmiestnené 
postupne na tradičných miestach v obci do 21. októbra. Prosíme vás, 
aby ste odpad rozložili a rozlámali na menšie kusy, aby sa efektívne 
využil priestor kontajnera. Toto sa najmä týka skríň, sedačiek alebo 
iného veľkorozmerného nábytku. PNEUMATIKY do zberu 
velkoobjemoveho odpadu nepatria.

Október 2024
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V poslednej dobe sme zaznamenali viaceré sťažnosti na znečistenie nášho Podkonického 
potoka. Opätovne upozorňujeme občanov, že potok nie je stoka, a vylievanie chemikálií, 
vyhadzovanie stavebného odpadu, či rôzneho odpadu z vašich záhrad je neprípustné. Jednak 
tým znečisťujete životné prostredie a v druhom rade dochádza k znečisteniu, hromadeniu 
odpadu, z čoho môže vznikať aj celkové zastavenie prietoku a vzniku ďalších škôd.

POĎAKOVANIE

PODKONICKÝ POTOK

V prípade, že spozorujete väčšie znečistenie potoka, odporúčame vám nahlásiť to priamo 
Slovenskému vodohospodárskemu podniku, ktorý je správcom toku. Ďakujeme!

Touto cestou sa chceme poďakovať spolu so zamestnancami Základnej a Materskej školy 
pánovi Mgr. Michalovi Machavovi za významnú finančnú a materiálnu pomoc pri vybavení 
kuchyne základnej školy. Ešte raz veľká vďaka!

Ivan Barla, starosta obce

Napriek týmto zlým číslam je obec v kondícii, keď priebežne splácame naše záväzky voči 
dodávateľom, ako aj bankový úver zobratý na prvé etapy pozemkových úprav. Pracujeme 

Zameriam sa teraz na dopady na financie obce. Koncom roka 2023 nám Ministerstvo 
financií vo svojich východiskách „sľúbilo“ príjem z výnosu dane z príjmu fyzických osôb na 
úrovni 369.477 EUR. V priebehu roka bolo zrejmé, že táto úroveň sa nedosiahne. V júni boli 
východiská MF aktualizované tak, že príjem pre našu obec sa znížil na úroveň 359.947 EUR, 
teda menej o viac ako 9.500 EUR. Samozrejme, všetky vstupy a ceny, ktoré prišli na obec, boli 
po celý rok vyššie ako v minulom roku 2023. Pre úplnosť informácií uvádzam, že v roku 2022, 
teda v čase krízy, sme dostali 341.868 EUR a v roku 2023 celkom 358.379 EUR, čo je skoro 
toľko, ako nám prisľúbili po znížení pre tento rok. A vraj nám malo byť lepšie! Ale na konci vraj 
plieska bič - vláda nám pošle cca 8.000 EUR na vykrytie aktuálnych potrieb obcí a miest. Ale to 
bude len toľko, čo sľúbili pôvodne, nič viac. Tak z čoho má byť obciam a mestám lepšie?

Ctení občania, považujem za potrebné podeliť sa s 
vami, tak ako pravidelne s poslancami Obecného 
zastupiteľstva na každom jeho zasadnutí, o aktuálnej 
finančnej situácii obce. Pokladám za dôležité, aby ste mali 
tieto informácie aj vy. Je to nutné aj preto, že z každej 
strany sa na nás valí lavína nedobrých správ o stave 
financií štátu a v poslednej dobe najmä dopady na nás 
všetkých po prijatí tzv. konsolidačného balíčka v sume 2,7 
miliardy EUR, s prevažným dopadom najmä na nás občanov. Nie je to dobré čítanie, ani 
počúvanie, ktoré nám je podsúvané. Prebehol rok od volieb, keď sme počúvali sladké sľuby, o 
tom, ako bude všetko vyriešené - najmä potraviny a energie mali zlacnieť, samosprávy 
dodotované. Nastal však čas veľkej neistoty, nevieme, čo nás čaká. Tých negatívnych 
dopadov bude veľa, a realita oproti volebným sľubom je iná. Dopady na nás občanov sú zrejmé 
každému z nás, stačí ísť do obchodu, napr. u nás do Jednoty. Neviem, či niečo za ten rok 
zlacnelo, ako nám sľubovali.

POJEDNANIE O FINANČNEJ SITUÁCII OBCE

Október 2024
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> Predpoklad zvýšenej inflácie, zvýšenie všetkých nákladov za služby, ktoré obec 
potrebuje na základnú prevádzku - dopad teraz nevieme vyhodnotiť.

s predpokladom, že tento rok ukončíme tzv. na nulu, čo znamená, že na začiatku roka 2025 
nebudeme mať žiadnu rezervu. Počítame však s rezervou, ktorá vznikne z refundácie 
vynaložených nákladov na projektovú dokumentáciu a práce vykonané súbežne so 
zatepľovaním ZŠ. Z projektu na zvýšenie kapacity MŠ a projektu na zníženie energetickej 
náročnosti OÚ, po vykonaní kontroly verejného obstarávania, dostaneme zo štátu formou 
refundácie cca 50.000 EUR. Tieto financie plánujeme použiť na modernizáciu interiéru ZŠ a 
MŠ - výmenu viac ako 50-ročných neónových svetiel, podláh (linolea), zakúpenie vybavenia 
tried a prípravu ďalšej triedy, ktorú budeme v roku 2027 potrebovať pre piatakov. Snáď nám to 
vyjde, veríme. Popritom všetkom sme vyplatili aj polovicu dotácií pre organizácie. Niektorým 
„spolkom“, resp. ich zástupcom sa to nepáči, že len polovicu, ale ak sa pozrieme na 
predchádzajúce skutočnosti, tak zatiaľ to na vyplatenie plnej čiastky bohužiaľ nevychádza. My 
sme zatiaľ dali aspoň polovicu, ak však sledujeme média, dozvieme sa o samosprávach, ktoré 
v podpore nepoľavili, väčšina však dotácie kráti, alebo ich už úplne stopla. Podporíme aj viac, 
ak to bude vychádzať, ale dotácia nie je nárokovateľná. Musíme vychádzať len z našich 
reálnych možností a je vylúčené, aby si naša obec zobrala úver za týmto účelom.

> Iné doteraz neznáme faktory.

Na základe zatiaľ neoficiálnych informácií uvedieme pár faktov, ktoré budú mať významný 
vplyv na zostavenie budúcoročného rozpočtu obce:

> Nároky na správu stavebného úradu, náklady viac ako 5.000 EUR.

Celé vyššie uvedené nie je asi dobré čítanie, žiadna pozitívna informácia, ale prečo stavať 
“Potemkinove dediny” a nehovoriť pravdu? Musíme aj v tejto situácii ďalej žiť, tak občania, ako 
aj naša obec. Pod vplyvom viacerých vyššie uvedených faktorov sme začali pripravovať 
rozpočet na rok 2025. Zatiaľ nám to nejako nevychádza - ak rozpočet nebude prebytkový, 
budeme musieť ďalej škrtať náklady. Nechceme znovu zvyšovať dane, poplatok za odpady 
však bude musieť ísť znovu hore. Tomu sa neubránime, pretože odpad z našich zberných 
nádob sa bude ďalej triediť a upravovať pred jeho uložením.

> Prijatý konsolidačný balíček, zvýšená DPH z 20 na 23 %, transakčná daň?

> Prechod financovania materských škôl pod štát (podobne ako aktuálne ZŠ), zníženie 
príjmu z podielových daní, zatiaľ nevieme kvantifikovať.

Ivan Barla, starosta obce

> Dopady vyššej Kolektívnej zmluvy pre rok 2025.

> Zavedenie mechanicko-biologickej úpravy odpadov, zvýšená cena za likvidáciu 
odpadov, náklady cca 7.500 EUR.

Mnohé z uvedeného sa prejaví v každej z obcí Slovenska, no my okrem toho musíme v 
našich podmienkach zvažovať aj dopad nových projektov v obci, na ktoré máme schválených 
takmer 500.000 EUR. Tieto projekty teraz prechádzajú kontrolou verejného obstarávania, 
určite sa ale zmenia kontrahované ceny, najmä o zmenu v DPH. Pre dofinancovanie týchto 
projektov bude potrebné pravdepodobne zobrať úver. Ale počkajme, keď bude rozpočet 
hotový, potom sa zreálnia potreby obce na financovanie jej chodu - prevádzky, ako aj na 
investície. V roku 2025 budú realizované ďalšie časti projektu pozemkových úprav, zvýšenie 
kapacity MŠ a zníženie energetickej náročnosti OÚ. Práce je to veľa, možno aj pre budúcich 
pokračovateľov.

> NBS znížila prognózu rastu HDP na rok 2025.

Október 2024
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Drahí bratia a sestry, všetko konajme najlepšie, ako vieme, ako pre samotného Boha a na 
jeho oslavu a Boh sa oslávi aj cez nás. 

Rok za rokom sa míňa, ľudia sa nemenia, niektorí nás opúšťajú a iní prichádzajú. Sme v 
nejakom kolobehu, v nejakej etape našich životov. V hlave nám prúdia myšlienky o živote, o 
Bohu, o zmysle. Celá naša púť životom je v podstate o ustavičnom hľadaní Boha.  Táto túžba, 
ako povedal ranokresťanský teológ Aurélius Augustinus: „Stvoril si nás pre seba Pane a 
nespokojné je naše srdce, kým nespočinie v Tebe“,  je v našich srdciach a naplní sa až v Ňom, v 
Bohu. Svätá Faustína povedala: „Aj keď budeme kontemplovať Boha tisíc rokov, nikdy Ho 
nespoznáme", myslela aj po smrti. Aj to dáva zmysel, keď je náš Stvoriteľ, nikdy sa mu 
nebudeme môcť rovnať. Ak si myslíme, že trošku vieme, kto je Boh, veľmi sa mýlime. Nemáme 
absolútne žiadnu možnosť prísť k nejakému jeho poznaniu. Naše všetky zmysly ho nikdy 
nedokážu ani trošku pochopiť. Konečná fáza v spoznávaní Boha je teda, že nevieme.  Myslieť 
si, že vieme, je naše nešťastie. Tomáš Akvinský raz povedal: „Všetko ľudské úsilie v mysli 
nedokáže vyčerpať podstatu jedinej muchy.“

Martin Pečarka, váš kňaz

Milí priatelia,

som rád, že sa vám  môžem znova  prihovoriť týmto spôsobom. Nie každý je mobilný a 
môže zdieľať náš spoločný čas v kostole, alebo na stretnutiach. Rád vás vždy navštívim, ale 
rád sa k vám prihovorím aj týmto spôsobom. Dúfam, že si užívate aj tento októbrový čas. 
Počasie nás dokáže stále viac prekvapiť, ale náš kraj je nádherný v každé ročné obdobie.

Ale dosť filozofovania, je to 
len taká malá ukážka mystikov, 
svätcov, filozofov, teológov, ako 
sa snažili opísať poznanie, alebo 
skôr nepoznanie Boha. A čo to 
pre nás znamená? Ježiš prišiel 
na zem, nie aby sme spoznali 
Boha, ale ukázať nám, ako by 
sme mohli žiť. Vo svojom živote 
nám ukazuje, ktoré hodnoty sú 
pre nás najdôležitejšie. Vieme z 
jednot l ivých textov v bibl i i 
pochopiť ľudské správanie.  Taký 
jeden z dôležitých odkazov, ktorý 
máme od týchto mystikov je, žiť 
iba ten jeden okamih, ktorý prežívame naplno. Príde ďalší, zamerať sa iba na ten. To je 
večnosť. Neviem, či ste sa niekedy zamysleli nad týmto spôsobom v živote. Možno nie, ale v 
skutočnosti tak aj konáte. Môže to byť úplne jednoduchý život roľníka. Žije v danom okamihu, je 
treba kosiť, kosí, je treba zbierať, či siať, koná túto prácu. Je zbytočné premýšľať, že sa to 
mohlo včera, alebo zajtra. Musel to urobiť podľa daného počasia. Sama príroda si určila čas. Či 
dobrý, alebo zlý, tiež nevyriešime, lebo to aj tak zmeniť nemôžeme. Len sme museli žiť a 
pracovať v danom okamihu. Či sme prežili zlý čas, alebo dobrý čas hocikde, už to nijak 
neovplyvníme, je zbytočné sa pri tom zastavovať. Samozrejme, že sme mysliace tvory a 
dostali sme rozum, ktorý prirodzene používame. Ale čo sa stalo, už necháme tak a kráčame 
ďalej. Veď žiadnu dokonalosť predsa tiež nemáme. 

Október 2024
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Október 2024

Kričia chlapci, dievčatá

Po krásnych letných prázdninách plných zážitkov sa opäť otvorili školské brány a my sme 
sa znovu zvítali s našimi žiakmi. Škôlkarov a školákov sme s úsmevom a radosťou privítali 2. 
septembra, pri slávnostnom otvorení školského roka 2024/2025. Školský rok sa otváral pred 
budovou školy v spoločnosti pedagogického zboru, pána starostu, ale aj rodičov našich 
prváčikov, ktorých sme v tomto školskom roku privítali osem. Želáme im veľa trpezlivosti, síl, 
ale aj radosti hravo zvládať všetky školské úlohy.

až sa komín trasie.

Škola, škola, školatá,
tak už sme tu zase!

SEPTEMBER V ŠKOLE

Aj v tomto školskom roku, rovnako ako v minulom, sme aj vďaka Vám získali dávku 
čerstvého ovocia a zeleniny pre žiakov ZŠ. Ovocie a zeleninu budú dostávať každý utorok a v 
prípade prebytku aj počas celého týždňa, vzhľadom k tomu, že na jedného žiaka pripadá 200 g 
ovocia alebo zeleniny na týždeň.

Mesiac september utiekol v škole aj v škôlke ako voda, no my sme nelenili a s chuťou sme 
sa pustili do učenia, ale aj zaujímavých akcií. Počas prvých dní sa deti a žiaci oboznamovali s 
priestormi školy, pravidlami, školským poriadkom a najmä so svojimi triedami a novými 
učebnicami. Všetko zvládli na výbornú a preto ich za odmenu čakala prvá akcia, už 4. ročník 
detského cyklomaratónu.
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Trasa pre žiakov  ZŠ bola už tradične Podkonice – Brúsik – Baláže – Priechod – Podkonice. 
Táto trasa má približne šestnásť kilometrov a my sme hrdé, že ju všetci zúčastnení školáci 
zvládli perfektne. Celou trasou nás sprevádzali páni policajti z PZ v Slovenskej Ľupči. No za 
pomoc neďakujeme len im, ale aj pánovi farárovi Martinovi Pečarkovi, pánom Ľudovi Flaškovi, 
Michalovi Donovalovi, Jurajovi Barlovi a manželom Kováčikovcom z Priechoda.

Deti z MŠ mali trasu o čosi jednoduchšiu a viedla poza školu, popri poli, zadnou bránou späť 
na školský dvor. Každý z nás, kto trasu zvládo,l dostal za odmenu diplom a medailu, či už 
sladkú alebo zlatú.

Posledný deň v mesiaci sa niesol už tradične v znamení uvítania prvákov do Cechu 
školákov. Prváci počas tohto dňa plnili rôzne zaujímavé úlohy. Okrem počítania, či písania sme 
si overili aj to, či poznajú svojich spolužiakov, preverili sme ich slovnú zásobu a sluchové 
vnímanie, kontrolovali sme ich bystrosť a šikovnosť. Všetci prváci svoje prvé školské skúšky 
hravo zvládli a na záver to oslávili občerstvením, ktoré priniesli, a ktoré poctivo cez víkend 
vyrábali so svojimi maminkami.

Deti v materskej škole sa okrem cyklomaratónu a dopravnej výchovy venovali spoznávaniu 
škôlky, kamarátov, pani učiteliek, ale aj svojej obci a niečo nové sa naučili aj o hlavnom meste - 
Bratislave. 

kolektív ZŠ s MŠ 

PLÁN IHRISKA PRI ŠKOLE

1) Pružinová hojdačka (auto)
2) Pružinová hojdačka (koník)
3) Visiaca hojdačka (hniezdo)
4) Kresliaca tabuľa
5) Panel / labyrint
6) Lanová pyramída
7) Balančný mostík
8) Prevažovacia hojdačka
9) Tunelová zostava (včelí úľ)
10) Visiace hojdačky (4 ks)
11) Kolotoč
12) Opičia dráha
13) Štvorvežová zostava

1 2

3

4 5

6

7 8

9

10

13

11

12



ŠPORT

FK Podkonice - MFK Ružomberok 2:3 (polčas 2:1)

Viac vám napovie výsledok stretnutia, zhodnotenie zápasu očami funkciónárov klubu a tiež 
fotografie zo stretnutia.

Góly: 41. Očenáš, 45+1. P. Maslo - 25. Luterán, 55. Huf, 85. Hladík. Rozhodovali: Ihring - 
Železňák, Gregorec. ŽK: 9. Očenáš, 36. Kupčík - 81. Köstl. Diváci: 514.

"Vážení športoví priatelia. O tom, že súčasný model Slovenského pohára vo futbale robí z 
tejto sútaže najatraktívnejšiu športovú súťaž na Slovensku od západu na východ, nie je 
pochýb. Presvedčili sme sa o tom aj v stredu u nás v Podkoniciach. Vedenie FK Podkonice teší, 
že na zápas prišli aj prezident MFK Ružomberok pán Bezák a generálny riaditeľ pán Golis. Na 
veľmi ťažkom teréne sme z našej strany videli v prvom polčase oduševnenie, bojovnosť a aj 
kvalitu. Záverečných 5 minút prvého polčasu priniesli futbalové divadlo, na ktoré len ťažko 
zabudneme. V druhom polčase hostia rýchlo vyrovnali. My sme už v druhom polčase neboli až 
takí nebezpeční ako v prvom. Ružomberok tlačil, mal strely, pološance. Všetci sme tlačili 
hodiny, aby sme videli penalty. Žiaľ, nestalo sa. Prvoligový Ružomberok strelil gól a my mu k 
víťazstvu a postupu gratulujeme. Veríme, že nás vyradil víťaz súčasného ročníka Slovenského 
pohára. Po zápase prišiel hosťujúci tréner Smetana do našej šatni a pogratuloval nám k 
výkonu. Obe mužstvá mali spoločnú večeru, kde si pochutili na guláši, boršči, rezňoch a iných 
dobrotách. Naši chalani BRAVO! Ešte musíme byt trpezliví. Ružomberčania ďakujeme za 
skvelé popoludnie a držíme vám palce v ďalšej časti sezóny."

V stredu 9. októbra 2024 zažili Podkonice ďalší futbalový sviatok. Na našom štadióne na 
Brodku sa predstavil aktuálny víťaz Slovenského pohára vo futbale MFK Ružomberok. Tento 
klub si toto leto zahral v európskych súťažiach, odohral dvojzápas s tueckým Trabzonsporom a 
dokonca vyradil v Konferenčnej lige chorvátsky Hajduk Split. Minulú stredu zavítal do Podkoníc 
a ešte v polčase stretnutia sa schyľovalo k senzácii... 

FUTBALOVÁ LAHÔDKA V PODKONICIACH

Funkciónári FK Podkonice zhodnotili stretnutie na FB stránke nasledovne: 
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HISTORICKÉ OKIENKO

SPOLOČENSKÁ KRONIKA

Jubilanti

55 rokov
Renáta Budajová

Jana Slobodníková

Dana Barlová

 

60 rokov
Mária Vajdová

Opustila nás Eva Bittnerová (71 rokov)

V redakcii Podkonického spravodaja sa budeme aj naďalej tešiť vašim fotkám z minulosti. 
Môžete sa s nimi zastaviť na obecnom úrade alebo nám ich pošlite zoskenované, prípadne 
odfotené na mail redakcie: podkonicky.spravodaj@gmail.com. Ďakujeme.

65 rokov
Lýdia Turčanová

Námestie v Podkoniciach (rok 1957)

85 rokov
Anna Patrášová

Anna Očenášová

Narodila sa Jasmína Petrigáčová
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ROKOVANIE ZASTUPITEĽSTVA

PROTI: 0   

         Mgr. Tomáš Kmeť, Ing. Jaroslav Kostúr, a Ing. Michal Vráb.

UZNESENIA Obecného zastupiteľstva obce Podkonice konaného 24. septembra 2024

Prítomní poslanci: 6 -  Michal Barla, Mgr. Martin Halaj,Patrik Hlinka

Rokovania sa zúčastnilo 6 poslancov (uvedení sú vyššie). Pri každom uznesení nájdete 
hlasovanie poslancov a v prípade, že všetci prítomní hlasovali ZA prijatie návrhu, je pomer 
hlasov zapísaný ako 6:0:0 (ZA : PROTI : ZDRŽAL SA). Ak poslanci hlasovali rozdielne, alebo 
neboli všetci prítomní, je toto hlasovanie zapísané menovite pod konkrétnym uznesením.

Uznesenie č. 215 / 2024                                   4:0:0
Obecné zastupiteľstvo Obce Podkonice (ďalej OZ Podkonice) schvaľuje predložený návrh 
programu Obecného zastupiteľstva na deň 24.09.2024.
  

ZA:  4 - M. Barla, M. Halaj, P. Hlinka, J. Kostúr

Zdržal sa:  0

Uznesenie č. 216 / 2024                                   6:0:0
OZ Podkonice schvaľuje overovateľov zápisnice: Martin Halaj a Tomáš Kmeť
schvaľuje návrhovú komisiu v zložení predseda: Jaroslav Kostúr a člen: Michal Vráb
a určuje za zapisovateľa zápisnice: Ivan Barla a uznesení: Jaroslav Kostúr.
  

ZA:  6 - M. Barla, M. Halaj, P. Hlinka, T. Kmeť, J. Kostúr, M. Vráb
PROTI: 0   
Zdržal sa:  0

Prítomní:  6 - M. Barla, M. Halaj, P. Hlinka, T. Kmeť, J. Kostúr, M. Vráb

Uznesenie č. 218 / 2024       
OZ Podkonice berie na vedomie informáciu ohľadom výhľadu rozpočtu obce na rok 2024 
do konca roka 2024.
  

Uznesenie č. 219 / 2024       
OZ Podkonice berie na vedomie správu HKO z kontroly plnenia uznesení Obecného 
zastupiteľstva v Podkoniciach prijatých na zasadnutí dňa 26. 06. 2024 a uznesení prijatých 
v rokoch 2019 – 2024 nesplnených k 30. 06. 2024.

Uznesenie č. 217 / 2024                           
OZ Podkonice berie na vedomie informáciu o finančnom stave obce ku dňu 20.9.2024.

Uznesenie č. 220 / 2024       
OZ Podkonice berie na vedomie správu HKO z kontroly č. 5/2024 - kontroly plnenia 
opatrení prijatých na odstránenie a nápravu nedostatkov zistených pri kontrole č. 4/2023 - 
kontrola plnenia opatrení prijatých na odstránenie a nápravu nedostatkov zistených pri 
kontrole č. 2/2022 - kontrole platných Všeobecne záväzných nariadení obce Podkonice v 
roku 2022.

Prítomní:  6 - M. Barla, M. Halaj, P. Hlinka, T. Kmeť, J. Kostúr, M. Vráb
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ROKOVANIE ZASTUPITEĽSTVA

Uznesenie č. 221 / 2024       
OZ Podkonice berie na vedomie správa HKO z kontroly č. 6/2024 - kontroly plnenia 
opatrení prijatých na odstránenie a nápravu nedostatkov zistených pri kontrole č. 6/2023 - 
kontrola dodržiavania a uplatňovania vybranej internej smernice v podmienkach Obce 
Podkonice v roku 2022.

Uznesenie č. 223 / 2024       
OZ Podkonice berie na vedomie informácie o prebiehajúcej výstavbe a stave prác a 
aktuálnom stave na školskom dvore.

Uznesenie č. 224 / 2024       
OZ Podkonice berie na vedomie informácie o stave plánovaných a prebiehajúcich 
projektov v obci.

Uznesenie č. 225 / 2024                                   6:0:0
OZ Podkonice schvaľuje:
A) zmenu financovania spoločného obecného (stavebného) úradu na základe Zmluvy 
o zriadení spoločného stavebného úradu zo dňa 31.3.2003, v znení Dodatku č. 1 zo dňa 
3.3.2004, Dodatku č. 2 zo dňa 7.4.2008, Dodatku č. 3 zo dňa 10.4.2008, Dodatku č. 4 zo 
dňa 2.7.2012, nasledovne: Od 1.10.2024 do 31.12.2024 bude činnosť spoločného 
obecného (stavebného) úradu financovaná nasledovne:

a) z finančných prostriedkov poskytnutých zo štátneho rozpočtu SR na úhradu nákladov 
preneseného výkonu štátnej správy na úseku staveného poriadku a - poz. komunikácií.

b) jednorazovým príspevkom účastníkov zmluvy, ktorý je vo výške 1,38 eur na 
obyvateľa. Počet obyvateľov sa určí podľa údajov dostupných na stránke štatistického 
úradu podľa skutočného stavu k 31.12.2023.

Uznesenie č. 226 / 2024                                   6:0:0
OZ Podkonice schvaľuje rozdelenie finančného príspevku pre žiakov ZŠ nasledovne:
1. ročník - 65 €, 2.-4. ročník - 35 €.
  

B) poveruje starostu Obce Slovenská Ľupča na podpísanie Dodatku č. 5 Zmluve o zriadení 
spoločného obecného (stavebného) úradu zo dňa 31.3.2003, v znení Dodatku č. 1 zo dňa 
3.3.2004, Dodatku č. 2 zo dňa 7.4.2008, Dodatku č. 3 zo dňa 10.4.2008, Dodatku č. 4 zo 
dňa 2.7.2012, v rozsahu schválenom týmto uznesením.

Uznesenia (215 - 226) podpísal:

Uznesenie č. 222 / 2024       
OZ Podkonice berie na vedomie informácie o stave narábania s triedeným odpadom pri 
kontajneroch 1100 l rozmiestnených v obci a sťažnostiach obyvateľov.

JUDr., Ing. Ivan Barla, starosta obce
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ZMENA PROGRAMU VYHRADENÁ
Martin Pečarka
správca farnosti

tel.: 0908 256 527

Október 2024

FARSKÉ OZNAMY 14.10. - 10.11.2024

16.10.

15.10.

14.10.

18.10.

20.10.

19.10.

17.10.

18:00 - féria

féria

18:00 - féria

7:30 - féria

18:00 - féria

7:00 - féria

30. NEDEĽA V CEZROČNOM OBDOBÍ

+ manžel Ondrej Krajči, 5. výr.

Sv. omša nebude

+ Michaela

+ brat Štefan

+ Milan a Mária Randovci

féria

19:00 - Sv. Terézie od Ježiša

18:00 - féria

7:30 - Sv. Ignáca Antiochijského

18:00 - Sv. Lukáša, evanjelistu

7:30 - féria

Sv. omša nebude

 + rodičia Anna a Vladimír Očenáš, 
ich dcéra Anna a zať Daniel

+ Eva Bitnerová, 30 dní

Na úmysel

+ rodičia Emília a Anton Barla

+ brat Jozef a rodičia Jozef a Anna

1.11.

3.11.

29.10.

28.10.

31.10.

2.11.

30.10.

18:00 - Sv. Karola Boromejského, biskupa

18:00 - féria

18:00 - féria

7:30 - féria

18:00 - féria

7:30 - Výr. posviacky Lateránskej baziliky

+ rodičia Emília, Matuš Mrva a st. rodičia

+ z rod. Možišovej a Čemanovej

Podakovanie za Božie milosti 
a ochranu Matky Božej

a starí rodičia
+ Štefan Ivanič a Emília Ivaničová 

Sv. Šimona a Júdu, apoštolov

féria

18:00 - féria

7:30 - féria

9:00 - VŠETKÝCH SVÄTÝCH, slávnosť

15:00 - + Júlia a Jozef Kostúr a dcéra
(na cintoríne - v prípade pekného počasia) 

7:30 - Za všetkých zosnulých

Sv. omša nebude
 

+ Ivan Flaška, rodičia Veronika a Viliam

5.11.

6.11.

7.11.

8.11.

9.11.

4.11.

10.11.

26.10.

21.10.

23.10.

27.10.

22.10.

25.10.

24.10.

Sv. omša nebude

+ Ján Mojžiš

Za farnosť

SV. MARTINA - HODOVA SLÁVNOSŤ 

29. NEDEĽA V CEZROČNOM OBDOBÍ

31. NEDEĽA V CEZROČNOM OBDOBÍ

+ Stanislav

9:00
Za farnosť Za farnosť

9:00

9:00
Za farnosť

10:00
Za farnosť

+ Irena a Ján Stanko a st. rodičia

 

+ rodičia a manžel Martin


